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Onderwerp 

Stand van zaken tunnelschaatsbaan 
 

 

Geachte leden van de raad, 
 

 

Met deze brief informeren wij u over de ontwikkelingen met betrekking tot de tunnelschaatsbaan in 
Assen. Daarmee geven wij voor zover mogelijk invulling aan de motie die op 4 juli in de 
gemeenteraad is aangenomen. Deze motie vraagt het college om een maximale inspanning te 
leveren om te komen tot een tunnelijsbaan in Assen, de raad op de hoogte te houden van 
ontwikkelingen en voor de begrotingsbehandeling 2025 de (financiële) consequenties met de raad 
te delen. Helaas kunnen wij u op dit laatste punt nu nog geen duidelijkheid geven, omdat wij 
daarvoor afhankelijk zijn van besluitvorming in Provinciale Staten. 
 
Wij hebben uw motie vooral gezien als ondersteuning van datgene waar we al volop mee bezig 
waren. Met de initiatiefnemers hebben we intensief gezocht naar een goede plek en die is 
gevonden aan de Haar. Wij zijn van mening dat een tunnelschaatsbaan op deze plek een mooie 
aanjaagfunctie kan hebben voor toekomstige ontwikkelingen in de Toeristisch Recreatie Zone (TRZ). 
 
Ons oordeel over het plan van A Nice Group en de bijbehorende businesscase is positief. Deze 
ondernemers laten in Rotterdam al jaren zien dat ze zonder overheidssteun een laagdrempelige 
publieke voorziening met een grote maatschappelijke waarde in stand kunnen houden. Wij 
begrijpen dat de stichtingskosten van een tunnelschaatsbaan in Drenthe een onrendabele top 
hebben en dat voor  een eenmalige bijdrage van 6,5 miljoen euro naar de overheden wordt 
gekeken. Er wordt geen bijdrage in de exploitatie gevraagd. 
 
We hebben op 12 september een bestuurlijk overleg gehad met de provincie Drenthe, de KNSB en 
A Nice Group. In dit overleg heeft de provincie aangegeven dat de veronderstelling dat er op de 
provinciale begroting een bedrag is gereserveerd voor een ijsbaan in Drenthe niet juist is. Voor ons 
was dit meer dan een verwachting, gebaseerd op uitspraken en enthousiasme van verschillende 
fracties binnen Provinciale Staten. Wij hebben dan ook aangegeven dat wij van de provincie 
verwachten dat deze een substantiële bijdrage levert. Ook omdat het om een bovenregionale 
voorziening voor heel Drenthe gaat en wij als gemeente bovendien aan de lat staan voor 
bijkomende kosten voor bijvoorbeeld het aanpassen van infrastructuur.  
 
Wij hadden u graag concreet willen voorleggen wat de bijdrage van de gemeente in de 
stichtingskosten zou kunnen zijn. Het college van Gedeputeerde Staten kiest ervoor om het initiatief 
voor een bijdrage aan Provinciale Staten te laten.  



  
  

 

Naar verwachting zal in de Statenvergadering van 13 november duidelijk worden of de provincie 
bereid is om een financiële bijdrage te leveren en zo ja, wat de hoogte van die bijdrage zal zijn. Pas 
daarna zijn de eventuele consequenties voor de gemeente duidelijk. 
 
Voor de kans van slagen van het initiatief is het wel van groot belang dat er op korte termijn 
duidelijkheid is over welke middelen er maximaal beschikbaar zijn. De initiatiefnemers hebben 
offertes voor materialen met een houdbaarheid tot januari 2025 en om de schaatsbaan in de winter 
van 2025-2026 operationeel te hebben, moeten bestellingen snel de deur uit. De eerlijkheid gebiedt 
overigens wel te zeggen dat er ook nog andere grote uitdagingen zijn om die planning te kunnen 
halen, zoals de beschikbaarheid van nutsvoorzieningen en het vergunningentraject. 
 
Wij gaan graag met u in gesprek over hoe we na het besluit in Provinciale Staten zo snel mogelijk 
kunnen komen tot een raadsbesluit. Het college is zeker bereid om een maximale inspanning te 
leveren, zoals in uw motie gevraagd werd. Dat kan wat ons betreft ook inhouden dat het proces van 
besluitvorming iets anders gaat dan we gewend zijn. Wij zijn het immers geheel eens met de stellers 
van de motie dat “realisatie van deze ijsbaan prima past binnen de ambities van de Asser Ambitie 
Agenda”. 
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
burgemeester en wethouders, 
 
   
 

 

 

 

 

 

 

burgemeester     gemeentesecretaris 
M.L.J. Out     T. Dijkstra  
 

 

 

 

 

 

 
  
 


